
Title (en)
Crane safety apparatus.

Title (de)
SICHERHEITSANORDNUNG FÜR KRÄNE.

Title (fr)
DISPOSITIF DE SECURITE POUR GRUES.

Publication
EP 0406419 A1 19910109 (EN)

Application
EP 89904237 A 19890406

Priority
• JP 8900368 W 19890406
• JP 33019788 A 19881227

Abstract (en)
A safety device for a crane, in which a schematic diagram of a part of a crane mechanism is shown dynamically in accordance with an operation of
the crane mechanism on a two-dimensional screen with a predetermined operational region shown in the form of a visible identification pattern on
the same screen. The pattern of an operational region is shown on the screen on the basis of the schematic diagram of the crane mechanism which
is actually shown on the screen in response to an operator's key command given when the crane is in a selected operational condition.

Abstract (fr)
Dispositif de securité pour grues, dans lequel un diagramme schématique d'une partie d'un mécanisme de grue est visualisé dynamiquement en
fonction de l'actionnement du mécanisme de grue sur un écran bidimensionnel avec une région opérationnelle prédéterminée visualisée sous
forme d'un motif d'identification visible sur le même écran. Le motif de la région opérationnelle est visualisé à l'écran par rapport au diagramme
schématique du mécanisme de grue qui est visualisé à l'écran en fonction de la commande par touche de la part d'un opérateur, commande donnée
lorsque la grue se trouve dans des conditions de fonctionnement déterminées.
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